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شناسایی ۴۰۰ باغ در شهر یزد
کمیسیون  رئیس  مقدم-  سیماصادقی   - یزد 
خدمات شهری و محیط زیست شورای اسلامی 
و  سیما  سازمان  اعلام  بر  بنا   : یزدگفت  شهر 
یزد  در شهر  در حال حاضر  منظر شهرداری، 
بیش از ۴۰۰ باغ شناسایی و پلاک کوبی شده 
است که تهیه شناسنامه آن ها نیز در دستور 
کار سازمان قرار دارد  .  فاطمه زارع افزود: طرح 
تهیه شناسنامه باغ های سطح شهر در راستای 
اجرای ماده یک قانون حفظ و گسترش فضای 
سبز شهر ها آغاز شده است، طرحی که هدف از 
اجرای آن، شناسایی باغات سطح شهر به منظور 

جلوگیری از تخریب باغات است. 
از شناسایی  فرایند پس  این  افزود: طی  وی 
نوسازی  کد  هوایی،  تصاویر  استفاده  با  باغ ها 
استخراج شده و پلاک کوبی صورت می گیرد و 
سپس موارد به پیمانکار تهیه شناسنامه باغ ها 
تحویل و عملیات آمار برداری طبق فرم تهیه شده 
با حکم قضایی انجام و پس از بررسی فرم های 
تکمیلی توسط واحد های مربوطه، موارد جهت 

اقدامات بعدی به سازمان فاوا ارسال می شود.
باغ ها در  از  از تشکیل کارگروه صیانت  زارع 
راستای حفظ و صیانت از باغ های سطح شهر 
خبر داد و اظهار کرد: براساس قانون، شهرداری 
کند  تهیه  باغ ها شناسنامه  برای  است  موظف 
تا تعداد باغ ها و نوع گونه های درختان موجود 
با وجود  در آن مشخص باشد؛ ضمن این که 
شناسنامه برای باغ ها می توان، تخریب کنندگان 

آن ها را مشخص و برخورد قانونی کرد.
کرد:  خاطرنشان  شهر  شورای  عضو  این 
با  موارد مشاهده می شود  برخی  در  متأسفانه 
توجه به قیمت های نجومی زمین و ملک، برای 
مالک کاملا مقرون به صرفه است که درختان 
باغ خود را قطع و جریمه آن را بپردازد تا در آن 
زمین به ساخت و ساز بپردازد ولیکن شهر یزد در 
حال حاضر نیاز به هوای پاک و فضای سبز دارد.
 به گفته رئیس کمیسیون خدمات شهری و 
محیط زیست شورای اسلامی شهر یزد: تخریب 
آپارتمان،  ساخت  و  کشاورزی  مزارع  و  باغ ها 
واقعیت تلخی است که نتیجه آن از بین رفتن 
فضای سبز و باغ های حاصل خیز سرسبز یکی 
پس از دیگری است. وی، در پایان خاطرنشان 
کرد: قرار است بعد از شناسایی باغها، برخی از 
مورد  تا  شود  خریداری  توسط شهرداری  آن ها 

استفاده عموم مردم قرار گیرد.

مدیران شب ها نظارت بیشتری روی 
شهر داشته باشند

شهردار کرج گفت: وصول مطالبات شهرداری 
پیگیری          جدی  صورت  به  دانه درشت ها  از 

خواهد شد.
برنامه ریزی  در جلسه شورای  کیانی  مهرداد 
که با حضور عمار ایزدیار عضو شورای شهر کرج 
برگزار شد با اشاره به اینکه بند »ت« باید مورد 
توجه مدیران شهری قرار بگیرد، اظهار داشت: 
کرج در این خصوص رتبه ممتازی در کشور دارد 
اما اگر بخواهیم به این آمارها اکتفا کنیم آسیب 

می بینیم.  
وی بیان کرد: برای این کار باید به طور جدی 
نظارتی  دستگاه های  از  مدیران  گذاشت،  وقت 

خود بخواهند پای کار بیایند.
که  نکته ای  کرد:  خاطرنشان  کرج  شهردار 
مدیران باید درنظر بگیرند بهره بردن از ابزارهای 
این  از  استفاده  با  است.  اطلاع رسانی  نوین 
در  ابزارها می شود درصد مشارکت شهروندان 

برنامه های مورد نظر را دوچندان کرد.  
کیانی در بخش دیگری با بیان اینکه مطالبات 
شود،  وصول  باید  دانه درشت ها  از  شهرداری 
گفت: دانه درشت ها مشخص هستند. موضوع 
مطالبات شهرداری از بدهکاران عمده هم بحث 

دیگری است که باید به آن پرداخته شود.
وی ادامه داد: بعد از مشخص شدن لیست 
بدهکاران عمده، هفته به هفته بررسی می شود 
که چقدر از این بدهی ها توسط مدیران وصول 

شده است.  
شهردار کرج در شورای برنامه ریزی به موضوع 
وی  کرد،  اشاره  هم  معبر  سد  و  دستفروشی 
گفت: اخیرا آقای دادستان بیاناتی داشتند، ابتدا 
وظیفه دارم از زحمات  و تلاش همکاران تشکر 
کنم. اما این ها کافی نیست. شما تنها مدیران 
روز نیستید. باید شب هم فعالیت داشته باشید 

و شهر را به دقت زیرنظر بگیرید.  
کیانی یادآور شد: در ساعات  پایانی شب، شهر 
در تصرف برخی  دستفروشان قرار می گیرد که 
اغلب از محمدشهر و شهرهای اقماری می آیند. 
بعد  نیست.  این کلانشهر  اتفاق در شأن  این 
از ساعت اداری و در ساعات پایانی شب نباید  

شهر رها شود.

اپراتور شجاع برق منطقه ای 
خوزستان ناجی جان دو دختر 
نوجوان در حادثه آتش سوزی 

مهیب ساختمان مسکونی

اپراتور شجاع پست برق شرکت برق منطقه ای 
حادثه  از  را  جوان  دختر   ۲ جان  خوزستان 
در  طبقه  چهار  ساختمان  یک  آتش سوزی 

اندیمشک نجات داد.
هادی قلاوند اپراتور شجاع پست برق نیروگاه 
دوکوهه اندیمشک که فرزند جانباز شهید است، 
بلوک  یک  در  آتش سوزی  حادثه  در خصوص 
ساختمان مسکن مهر اندیمشک و نجات جان 
یکشنبه  روز  عصر  کرد:  بیان  جوان،  دختر   ۲
)چهاردهم آبان(، طبقه سوم ساختمان روبه روی 
ساختمان ما دچار حادثه آتش سوزی شد و آتش 
در حال سرایت به طبقه چهارم این ساختمان 
بود. وی افزود: ۲ دختر جوان که در طبقه چهارم 
کمک  درخواست  پنجره  از  بودند  شده  گرفتار 
کردند که به محض متوجه شدن به ساختمان 
دلیل  به  و  کرده  ورود  شده  آتش سوزی  دچار 
دود زیاد به صورت نشسته با کمک نرده های 
راه پله خود را به طبقه ۴ رسانده و ۲ دختر را                 

نجات دادم.
 اپراتور شجاع پست برق شرکت برق منطقه ای 
خوزستان تصریح کرد: وقتی به محل زندگی این 
و  ترس  علت  به  آنها  از  یکی  رسیدم  دختر   ۲
تنفس دود زیاد در حالت بیهوشی قرار داشت 
که هر دوی آنها را به بیرون ساختمان منتقل 
کردم و بعد از مدتی با رسیدن اورژانس تحت 

مداوای سرپایی و به بیمارستان منتقل شدند. 
در  آتش سوزی  حادثه  کرد:  تصریح  قلاوند 
طبقه سوم واحدهای روبه رویی ساختمان اتفاق 
افتاده بود و آتش نشانان مشغول خاموش کردن 
این طبقه از ساختمان بودند و ۲ دختر جوان در 
طبقه چهارم واحدهای عقبی ساختمان گرفتار 

آتش شده بودند و درخواست کمک داشتند.

بررسی وضعیت ارتباطات سیار در 
مخابرات منطقه گلستان  

گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر  حضور  با 
بررسی وضعیت ارتباطات سیار در استان بررسی 
مخابرات  عمومی  روابط  اداره  گزارش  به  شد. 
منطقه گلستان ، با حضور   غلامعلی شهمرادی 
بررسی  استان  در  سیار  ارتباطات  وضعیت 

ومسائل مرتبط با نگهداری آن تشریح شد . 
به  اشاره  با  گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
فرآیند  بهبود  سیار  ارتباطات  کنونی  وضعیت 
نگهداری را بسیار مهم دانست وآنرا از فعالیت 

های اولویت دار مدیریت سیار دانست. 
ارائه خدمات  قبال  در  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
هستیم  پاسخگو  مردم  به  وخوب  مناسب 
رضایت  مطلوب،  سرویسهای  گفت:واگذاری 
مردم را در برخواهد داشت و تلاش برای تحقق 

این مهم را خواستار شد.
 غلامعلی شهمرادی نگهداشت ارتباطات پایدار 
سیار و رفع خرابی در کوتاهترین زمان را از عوامل 
موثر بر بهبود وضعیت نگهداری سیار دانست 
وگفت : در این جهت اقدامات و برنامه ریزی 

مناسب باید صورت گیرد . 
وی ایجاد مسیرها و تجهیزات جایگزین را کمک 
بزرگی به ایجاد ارتباط پایدار وجلوگیری از اختلال 
دانست وگفت : در بسیاری از مناطق این اقدام 
انجام شده ومی بایست با شناسایی نقاط آسیب 
پذیر تجهیزات جایگزین لازم برای آن مناطق راه 

اندازی شود تا تکرار اختلالات کاهش یابد. 
 مهدی یزدانی مدیریت ارتباطات سیار مخابرات 
منطقه گلستان با تشریح مشکلات وموانع بر سر 
راه نگهداری مطلوب گفت : افزایش همکاری بین 
بخشی در مخابرات می تواند در رفع موانع تأثیر 

گذار بوده ومشکلات بر طرف شود.
وی گفت براساس برنامه های در دست اجرا  
به زودی تمام سایت های ۲G  و3G به فناوری 

۴G ارتقاء خواهند یافت .

 ابوذر حسین پور در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
میدان بزرگ پارس جنوبی یک پروژه ملی است که 
رونق آن باعث رشد و شکوفایی اقتصاد ملی می شود 
و این موضوع بر هیچکس پوشیده نیست و ما نیز به 

آن افتخار می کنیم.
عظیم،  میدان  و  پروژه  همین  کرد:  اضافه  وی 
مسائل، مشکلات و تهدیدات جدی نیز برای میزبانان 
خود ایجاد کرده است. افزایش بی رویه جمعیت، 
آلایندگی، هجوم خرده فرهنگ ها، عدم توازن بین 
امکانات موجود و جمعیت شهری و روستایی، کوچ 
اجباری برخی روستا نشینان، تورم عجیب و افسار 
گسیخته به ویژه در حوزه زمین و مسکن و اجاره بهای 
بالا برخی موارد و پیامدهای صنعت در منطقه است.
رئیس شورای اسلامی کنگان ادامه داد: از طرفی 
دیگر، کشاورزی، صیادی، تجارت، دامداری و … نیز 
که ریشه در تاریخ این منطقه دارد و راه امرار معاش 
مردمان این منطقه بوده، به خاطر استقرار صنایع، 

تعطیل یا نیمه تعطیل شده است.
وی افزود: با وجود اینکه اقدامات خوبی در حوزه 
اشتغال جوانان این منطقه انجام شده است اما هنوز 
جوانان زیادی در جوار صنعت از بیکاری رنج می برند 
و بیکاری آنان در کنار حجم گسترده صنایع موجب 
نگرانی و گلایه مندی جوانان و خانواده های آنان شده 
و در برخی مواقع نظام خانوادگی شأن را در معرض 
از  کوچکی  بخش  اینها  است.  داده  قرار  فروپاشی 

مشکلات عدیده میزبانان صنعت است.
عدالت در توزیع اعتبارات رعایت شود

حسین پور ادامه داد: در خصوص بحث عوارض 
آلایندگی باید این نکته را متذکر شد که آلایندگی های 
این منطقه هم بر محیط زیست و هم بر سلامت و 
زندگی شهروندان، تأثیرات سو ایجاد کرده و حیات و 

سلامتی آن ها را به مخاطره انداخته است.
خدمات  می کند  ایجاب  عدالت  کرد:  تاکید  وی 
و هزینه کردهای صنعت به ویژه شورای راهبردی 
شرکت های پتروشیمی منطقه پارس بویژه در بعد 
مسئولیت های اجتماعی در چهار شهرستان عسلویه، 

کنگان، جم و دیر ارائه شود.
حق  داد:  ادامه  کنگان  اسلامی  شورای  رئیس 
عوارض آلایندگی از حقوق مسلم مردم این چهار 
شهرستان بویژه میزبانان صنعت است که در اثر 
از  و  افتاده  شماره  به  شأن  نفس های  آلایندگی ها 
جهات مختلف دچار آسیب شده اند و روز به روز 

آنان  بر  را  عرصه  محدودیت ها  و  آلایندگی ها  این 
تنگ تر می کند. عوارض آلایندگی مثل گوشت قربانی 

نیست که بتوان آن را هر جا تقسیم کرد.
و  استانی  مسئولان  از  کرد:  خاطرنشان  وی 
پرداخت حق  برای  فکری  تقاضا می شود،  صنعت 
عوارض آلایندگی به شهرداری ها و دهیاری نمایند 
پرداخت  از عدم  به دو سال  نزدیک  متأسفانه  که 
آن می گذرد، این مهم باید از دغدغه های مسئولان 

باشد.
بودجه عوارض آلایندگی بر زمین مانده است

هزار  چند  بودجه  این  کرد:  تصریح  حسین پور 
بی  مانده،  زمین  بر  آلایندگی  عوارض  میلیاردی 
و  شهرها  تحول  و  توسعه  باعث  می تواند  شک 
دینی،  حوزه های  در  ما  شود.  منطقه  روستاهای 
از جمله  زیرساختی  آموزشی،  اجتماعی،  فرهنگی، 

تأمین کلاس درس و مدرسه و …  ورزش و هنر، 
فرزندان  و  مواجه هستیم  کمبود  با  است  مدت ها 
این مردم با حجمی از کمبودها دست و پنجه نرم 
می کنند و طبیعتاً از دلایل آن، سر ریز شدن حجم 
عظیم جمعیت صنعت و خانواده های آنان از جای 
به  جای کشور و حتی فراسوی مرزهای کشورمان 
شهرستان های کنگان، عسلویه به صورت خاص و 
نیز جم و دیر می باشد و این معضل فقط مختص 
همین مناطق است. رئیس شورای اسلامی کنگان 
اظهار داشت: زیرساخت های ما در زمینه درمان از 
جمله تنها بیمارستان وزارت بهداشت در شهرستان 
خود  از  عمدتاً  که  مراجعین  حجم  بخاطر  کنگان 
صنعت می باشد، پاسخگو نیست. این موارد و موارد 
دیگری از این دست، فقط در این منطقه رخ می دهد 
نه در جای دیگر؛ پس خدمات هم باید به این منطقه 

گسیل شود نه جای دیگر. وی افزود: همانگونه که 
معتقدیم عوارض آلایندگی و بحث مسئولیت های 
اجتماعی در برخی شهرهای صنعتی شمال استان 
حق مردمان شریف آن مناطق مانند جزیره خارگ، 
بندر امام حسن، بخش هایی از شهرستان دشتستان 
و … است، مطالبه قانونی، به حق و شرعی مردم 
شهرستان های کنگان، عسلویه، جم و دیر به عنوان 
مناطق میزبان و متأثر از آلایندگی های میدان بزرگ 
پارس جنوبی این است که خدمات و وظایف مربوط 
به صنعت از جمله حق آلایندگی به شهرستان های 

جنوبی استان پرداخت شود.
حسین پور تاکید کرد: امیدوارم مسئولان صنعت و 
استان بیش از پیش حلال مشکلات مردم این مناطق 
که همواره وفادار به نظام و انقلاب بوده و خواهند 

بود باشند.

رئیس شورای شهر کنگان:

زیرساخت های کنگان پاسخگو نیست
 رئیس شورای اسلامی شهر کنگان، توسعه زیرساخت ها در این شهرستان را یک ضرورت دانست و گفت: حق عوارض آلایندگی گوشت قربانی 

نیست که همه جا توزیع شود.

میدان بزرگ 
پارس جنوبی 

یک پروژه ملی 
است که رونق 
آن باعث رشد 

و شکوفایی 
اقتصاد ملی 

می شود و 
این موضوع 
بر هیچکس 

پوشیده نیست

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی اعلام کرد
تردد ۱۴۶ هزار و ۲۰۰ دستگاه خودرو سنگین از پایانه های جلفا و نوردوز

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
آذربایجان شرقی گفت: امسال تاکنون، ۱۴۶ هزار و ۲۰۰ دستگاه وسیله 
سنگین باری از پایانه های مرزی جلفا و نوردوز تردد کرده اند که نسبت 
به سال گذشته افزایش دارد. اورجعلی علیزاده افزود: از این تعداد 
خودرو، 3۹ هزار و 3۰۰ دستگاه کامیون ایرانی و ۲۶ هزار و ۸۰۰ 
کامیون خارجی از مرز جلفا تردد کرده اند که این تعداد هفت درصد 
نسبت به مدت مشابه سال قبل افزایش یافته است. وی اظهار کرد: 
امسال میزان واردات و صادرات از مرز جلفا ۶۵۷ هزار و ۷۰۰ تن و 
میزان کالای ترانزیت ورودی و خروجی از این مرز ۵۱۷ هزار و ۲۰۰ تن 
است. مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی با بیان اینکه 
امسال بیش از ۵۶ هزار و ۷۰۰ مسافر از این مرز تردد کرده اند، گفت: در این بازه زمانی ۴۰ هزار و ۵۰۰ 
دستگاه کامیون ایرانی و 3۹ هزار و ۴۰۰ کامیون خارجی نیز از مرز نوردوز تردد کرده اند که این تعداد 
نسبت به مدت مشابه سال قبل ۲۸ درصد افزایش نشان می دهد. علیزاده ادامه داد: در این مدت 
میزان واردات و صادرات از مرز نوردوز ۶۵۰ هزار و ۴۰۰ تن و میزان کالای ترانزیت ورودی و خروجی از 
این مرز ۱۴۲ هزار و ۵۰۰ است. وی یادآور شد: در سال جاری ۲۹۵ هزار و ۲۰۰ مسافر ایرانی و خارجی 
نیز از این پایانه مرزی تردد کرده اند. پایانه مرزی جلفا مرز مشترک بین جمهوری اسلامی ایران و 
جمهوری خودمختار نخجوان و پایانه مرزی نوردوز تنها مرز زمینی مشترک ایران و جمهوری ارمنستان 
است. پایانه مرزی نوردوز در شهرستان جلفا ارتباط کشورمان با جمهوری ارمنستان را از طریق پل 
احداث شده بر روی رودخانه ارس برقرار می کند و با جمهوری خودمختار نخجوان )آذربایجان( هم از 
طریق پایانه مرزی جلفا ارتباط زمینی امکان پذیر است. پایانه های مرزی جلفا و نوردوز به ترتیب در 

۱3۲ و ۱۶۰ کیلومتری شمال غرب تبریز واقع شده اند.

مدیرعامل آبفای استان ایلام خبر داد
آغاز عملیات اجرایی احداث مخزن ۲ هزار متر مکعبی آب شرب ایوان

ایلام - خبرنگار ابتکار - مدیرعامل آبفای استان ایلام گفت: عملیات اجرایی 
پروژه احداث مخزن ۲ هزار مترمکعبی آب شرب شهر ایوان با هدف تامین 
آب زون شرقی شهر و سایت های طرح نهضت ملی مسکن آغاز شد.
"پرویز ناصری"  اظهار کرد: این پروژه با توجه به وضعیت توپوگرافی 
شهر، وضعیت تراکم ساخت و ساز توسعه شهری، مشکلات تنش 
توزیع آب در فصول گرم سال و جانمایی سایت های طرح نهضت 
ملی مسکن در شهر ایوان با هدف جبران نوسانات مصرف آب، توزیع 
عادلانه آب و مدیریت فشار شبکه های توزیع مصوب وارد عملیات 
اجرایی شده است. وی، با بیان اینکه اعتبار این پروژه از محل اعتبارات 
آبرسانی به شهرهای مواجه با تنش آبی و طرح نهضت ملی مسکن به میزان 
اعتبار ۱۰۰ میلیارد ریال تامین می شود، گفت: امیدواریم با تخصیص به موقع اعتبارات، با احداث این 
مخزن بتنی در مدت زمان پیمان ۶ ماه و همچنین نقش آن در پهنه بندی توزیع آب در شهر ایوان، 
شاهد بهره برداری از آن قبل از شروع فصل گرما در سال آتی باشیم. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان ایلام اجرای طرح جهاد آبرسانی را فرصتی بزرگ برای خدمـت بـه روستاییان برشمرد و تصریح 

کرد: این طرح بزرگ با مشارکت بسیج سازندگی در حال انجام است. 
وی یادآور شد: طی ۲ سال اخیر اقدامات بسیار خوبی در حوزه آبرسانی شهری و روستایی صورت 
گرفته است و تلاش می شود تا با همدلی و هم افزایی بیشتر، این فعالیت ها را افزایش دهیم و در 

راستای ارائه خدمات مطلوب تر آبرسانی به مردم شریف استان ایلام، گام های موثرتری برداریم. 
به گزارش ابتکار ، ۱۹۵ هزار مشترک تحت پوشش خدمات شرکت آب و فاضلاب شهری استان ایلام 
قرار دارند. طرح جهاد آبرسانی به ۱۲۸ روستای استان ایلام با بیش از پنج هزار میلیارد ریال در حال 

اجرایی شدن است.

در نشست عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس با تولیدکنندگان صنایع دستی البرز :
توانمندی های البرز در زمینه صنایع دستی از بسیاری استان ها بالاتر است

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی توانمندی های 
دانست  بالاتر  استان ها  بسیاری  از  را  دستی  صنایع  زمینه  در  البرز 
و گفت:  با توجه به نزدیکی البرز به پایتخت و دسترسی به بازار 
عمده، قشر صنعتگر ماهر از سطح کشور با تنوع بالا و تولیدات 
فاخر در این استان گرد هم آمده اند. به گزارش روابط عمومی اداره 
کل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی البرز نشست تولید 
کنندگان صنایع دستی البرز با حضور عضو کمیسیون صنایع و معادن 

مجلس شورای اسلامی و مدیر کل میراث فرهنگی البرز برگزار شد. 
روح اله ایزدخواه در این جلسه با اشاره به اینکه مزیت استان البرز در 
تولید صنایع دستی بالاست، اظهار کرد: یکی از مشکلات عمده موجود در البرز 
تأمین مواد اولیه با کیفیت  و قیمت مناسب برای تولیدکنندگان است. موضوع دیگر زمینه سازی حضور 
مستقیم صنعتگران صنایع دستی در بازار فروش به منظور فروش تولیدات با قیمت منطقی و سودآوری 
بالاست.  عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی همچنین ایجاد زنجیره های تولید  و 
ایجاد خوشه های صنایع دستی به مرکزیت البرز در سطح کشور را از ظرفیت های صنایع دستی استان 
عنوان کرد و گفت: تولید کنندگان صنایع دستی در البرز با دسترسی خوب به بازار فروش می تواند به 

شبکه تولید در استان ها متصل شده و زنجیره های تولید فرا استانی را تشکیل بدهند. 
ایزدخواه حضور زنجیره های تأمین نیاز در استان را قابل توجه دانست و گفت: نمونه های موجود 
توانسته اند با ایجاد شبکه چند هزارنفری تولیدکنندگان، تعاونی های تأمین نیاز راه اندازی کنند. او 
مصوبه ایجاد شهرک های تخصصی صنایع دستی در برنامه هفتم توسعه در داخل محدوده های شهری 
را یکی از موضوعات خوبی عنوان کرد که می تواند مشکل عمده فعالان صنایع دستی را در زمینه مکان 

فعالیت مرتفع کند.

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: در راستای تحقق مسؤولیت های اجتماعی 
شرکت گاز استان آذربایجان شرقی و حمایت از قشر ضعیف جامعه، تفاهم 
نامه سه جانبه ای با بهزیستی و کمیته امداد امام خمینی )ره( امضاء شد.

مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی با اعلام این خبر گفت: 
بر اساس این تفاهم نامه، لوله کشی داخلی گاز برای منازل مددجویان 
تحت پوشش سازمان بهزیستی و کمیته امداد امام خمینی )ره( به صورت 

رایگان و با تأمین هزینه توسط شرکت گاز انجام می شود.
نادر کمالی افزود: تفاهم نامه منعقده گامی مهم در راستای مسؤولیت 
های اجتماعی شرکت گاز استان در قبال محرومیت زدایی خواهد بود. وی با 
اشاره به تداوم روال سال گذشته در تأمین رایگان انرژی مددجویان امداد و بهزیستی 
اظهار کرد: امسال سقف ریالی اجرای لوله کشی داخلی منازل مددجویان تحت پوشش کمیته امداد و 

بهزیستی استان ۷۰ میلیارد ریال خواهد بود.
مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی اضافه کرد: از این سقف ریالی ۴۵ میلیارد ریال برای مددجویان 

کمیته امداد و ۲۵ میلیارد ریال برای مددجویان بهزیستی اختصاص خواهد داشت.

مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی طی مراسمی از ۴ مشترک گاز طبیعی که طی چندین دوره، 
مصرف بهینه داشته اند، تقدیر بعمل آورد.

نادر کمالی در این جمع صمیمی گاز ضمن ارج نهادن به فرهنگ اعلای مصرف بهینه در خانوار این 
مشترکین خوش مصرف گفت: منابع گاز همیشگی نیستند و وظیفه ما در قبال این نعمت عظیم الهی و در 

قبال نسل آینده کشور صرفاً مصرف بهینه است. 
وی گاز طبیعی را بیت المال عنوان کرد و اظهار داشت: با توجه به سراسری بودن شبکه های گازرسانی 
در کل کشور کوچکترین بدمصرفی هر مشترک در اقصی نقاط بازخورد داشته و چه بسا در زمستان سرد و 
سخت سال در مناطق دورتر از منابع گاز، با بروز افت یا فشار گاز خانواده ای دغدغه گرمایش فرزندانشان 

را داشته باشند.
کمالی با اشاره به آمادگی شبانه روزی کارکنان خدوم شرکت در تأمین پایدار گاز مصرفی مردم تصریح 
کرد: در سردترین روزها و شب های زمستان نیروهای امدادی و عملیاتی به صورت شبانه روزی در حفظ 
شبکه گازرسانی استان تلاش دارند و صرفه جویی و مدیریت مصرف خداقوتی برای تلاش جانانه این صنعت 
مردان است. مدیرعامل شرکت گاز استان خاطرنشان کرد: کاهش دمای یک درجه ای سهم هر مشترک در 

کاهش ۶ درصدی مصرف گاز طبیعی است. 

در راستای تحقق مسؤولیت های اجتماعی شرکت گاز اجرایی شد؛
امضاء تفاهم نامه سه جانبه شرکت گاز، بهزیستی و کمیته امداد آذربایجان شرقی

 استاندار مازندران با تاکید بر احیای گردشگری در استان گفت: به 
زودی پرواز مستقیم ساری - مسکو و کشورهای همسایه راه اندازی 
می شود.  سید محمود حسینی پور در آئین افتتاح فاز اول منطقه 
نمونه گردشگری الیمالات نور و کلنگ زنی فاز دوم مجموعه با قدردانی 
از تدبیر و اقدام عالی برادران جوانمرد در این منطقه اظهار کرد: این 
منطقه ویژه وفوق العاده می تواند علاوه بر خدمات دهی به گردشگران 
داخلی، به عنوان مرکز و مقصد بین المللی گردشگری نیز تبدیل شود. 
وی افزود: استان مازندران در آستانه یک تحول بزرگ هم در حوزه 
اقتصادی و هم در حوزه اقتصاد گردشگری ست و آمایش سرزمینی 
مازندران برای فعالیت های مختلف کشاورزی، صنعت و گردشگری 
ترسیم شد که در ابعاد مختلفی در حال حرکت می باشد و توازن در 

رقابت این سه حوزه نشان می دهد که گردشگری از دو موضوع دیگر 
خیلی عقب تر است. حسینی پور گفت: هنر فعالان حوزه گردشگری 
باید این باشد که مسافر را تبدیل به گردشگر کنند و ظرفیتی ایجاد 
کنند که سالانه از ۴۰ میلیون جمعیتی که به عنوان مسافر وارد استان 
مازندران می شوند گردشگر بسازد تا اقتصاد مازندران متحول شود. 
این مسئول در ادامه با اشاره به اینکه مجموعه الیمالات در گذشته 
یک آب بندان معمولی بود، تصریح کرد: ۹۰۰ آب بندان در استان 
مازندران داریم که همه این آب بندان ها باید همانند الیمالات و حتی 
بهتر از آن ساماندهی و در حوزه گردشگری بهینه سازی شود چرا که 
مردم متمدن مازندران در قدیم با ایجاد آب بندان ها با یک مهندسی 
بومی و محلی بدون هیچ گونه آسیب و دستکاری در طبیعت آب 
را ذخیره کردند. استاندار مازندران با تاکید بر احیای گردشگری در 
مازندران گفت: همانگونه که مقام معظم رهبری فرمودند فقری در 
ذیل برگ های سبز مازندران نهفته است.؛ چون نتوانستیم فرصت های 
خدادادی این استان را احیا کنیم فقر در روستاهای ما جا خوش کرده 
است.وی افزود: در حوزه میراث در مازندران اماکنی وجود دارد که اگر 
احیا شوند تمام گردشگران و فعالان این حوزه را به خود جذب خواهد 
کرد. حسینی پور از وزارت میراث فرهنگی خواستار نگاه ویژه به استان 
مازندران شد و افزود: برای گردشگری مازندران حساب ویژه باز کنید 

چرا که این استان در کریدور شمال و جنوب در تعاملات اقتصادی و 
صادراتی با کشورهای همسایه است و خواستار راه اندازی گردشگری 
انسانی نیز است از همین رو در آینده ای نزدیک شاهد پرواز مستقیم 
استان  به  به مازندران و همچنین دیگر کشورهای همسایه  مسکو 
خواهیم بود. وی با انتقاد از بی توجهی های زیاد به استان غنی و 
مهم مازندران در حوزه گردشگری گفت: مجوز راه اندازی کروز دریایی 
اخذ شد و وزارت میراث فرهنگی و گردشگری باید از اینگونه طرح ها 
حمایت کند تا اجزای زنجیره گردشگری در استان تکمیل شود.این 
مسئول تاکید کرد: هر شهرستان باید این توانایی و هنر را داشته باشد 
تا گردشگرانی را که وارد منطقه شأن می شوند را حداقل دو روز بدون 
خستگی در شهرستان خود نگه دارد و ظرفیت های غنی توریستی شهر 
خود را را با کمک تورهای گردشگری به گردشگران بشناساند. استاندار 
مازندران گفت: گردشگری در مازندران بکر است و بهترین بستر برای 
سرمایه گذاری است و هیچ نوع سرمایه گذاری بیشتر از گردشگری در 
مازندران ارزش افزوده ندارد از همین رو باید متناسب با شاخص های 
فرهنگی و فنی که قابلیت بهره برداری گردشگری بین المللی را هم 
داشته باشد، سرمایه گذاری صورت بگیرد و از سوی دیگر نیز بدون 
لطمه زدن به فرهنگ اصیل و فاخر خودمان، از آن صیانت و حمایت 

کنیم تا به نسل آینده انتقال یابد.

واز ساری - مسکو راه اندازی می شود پر


